
SEJA PREDSEDSTVA OK ZKS

Kdaj in kje lahko gradimo
Poročilo p urejanju in oblikovanju prostora v občini Center je sprožilo živahno

in poglobljeno razpravo na seji predsedstva OK ZKS, ki se je sestalo v torek, 28.
januarja. Poročilo je dobro pripravljeno, so poudarili v sklepnih ugotovitvah,
potrebno pa je izdelati operativni program konkretnega razreševanja in akcije s
selektivno obravnavo. Opredeliti moramo tudi pojem stare Ljubljane in stro-
kovno ugotoviti, kaj ima spomeniško vrednost in kaj ne.

Poročilo obravnava pogoje ža nastaja-
rye načrtov; kasneje bomo govohli o re-
zultatih, je pdjasnil Dušan Hvala, pred-
sednik občinskega komiteja za urejanje
prostora. Po mnenju Janeza Učakarja pa
informacija ne pove, kdaj in kje bomo
zasadili lopato. Potrebujemo akcijo, ho-
čemo nova stanovanja, hočemo, da v ob-
čini gradimo prostore za delovne organi-
zacije. Kje so ovire za tak razvoj? Brane
Bertoncelj je menil. da se J občini križa-
jo interesi zaradi nerazčiščenega pojma
kulturne dediščine. Vsak kamen, ki ga

premaknemo, že sproži proteste. Potre-
bujemo konkretno, strokovno obravnavo
in rešitve.

Dušan Hvala je pojasnil, da imamo spi-
sek investicij. Lopate bomo zasadili, ko
bo pripravljeno zemljišče. Vsi posegi, ki
so na spisku, morajo biti gotovi v tem
srednjeročnem obdobju. Realizacija pro-
grama je povezana z različnimi interesi,
je dejal Čedo Mokole in ob tern opozoril,
da želi vrsta organizacij graditi poslovne
prostore za razvoj svoje dejavnosti. Za ta-
ke posege ni ovira v zakonodaji, ampak v

postopkih same občine. Ljubljana je veli-
ko gradila, občina Center pa malo. Po-
stopki za pridobitev dovoljenj so v dru-
gih občinah hitrejši in delovne organiza-
cije gredo pač tja. Moralo pa bi biti prav
obratno. Prostorski plani bi morali biti
izdelani, prostor na razpolago investitor-
jem in kdor do določenega roka ne bi
sprejel pogojev. bi bil prostor na voljo
drugemu interesentu. K poročilu bi mo-
rali dodati še Rlan dinamike posameznih
posegov. Vid Stempibar je opozoril, da
je bila še pred leti v Ljubljani dilema, ali
naj jo negujemo kot staro mesto ali naj jo
razvijamo kot moderno mesto. Prevlada-
la je usmeritev k rnodernizaciji s tem, da
smo doslej ohranjali staro mestno jedro
le z golim zavlačevanjem. Na tem po-
dročju se je ohranila nekakšna spomeni-
ška nostalgija, ki nudi odpor vsemu, kar
je novo.

Predsednik komiteja za oblikovanje
prostora Dušan Hvala se je strinjal z
mnenji in predlogi v cazpravi. Po njego-
vem mnenju so takšna staiišča in pri-
pombe v veliko pomoč prizadevanjem za
drugačno in bolj učinkovito delo na terr
področju. Veliki napori pa' bodo še po-
trebni. da bomo začeli delati drugače, kot

smo bili vajeni zadnjih 30 let.
Ugotovitve iz razprave na seji predsed-

stva OK ZKS so bile dobra podlaga sta-
liščem delegatov družbenopolitičnčga
zbora občinske skupščine, ki se je sestal
v sredo, 29. januarja in razpravljal o isti
temi. Zbor je stališča v celoti sprejel.

Med razpravo o ljudski obrambi in
družbeni samozaščiti je predsedstvo me-
nilo, da je usposobljenost krajanov bi-
stvenega pomena za učinkovitost na tem
področju. Zaradi tega bi morali od časa
do časa preverjati znanje, po drugi strarii
pa tudi zaostriti odgovornost tistih, ki se
ne udeležujejo raznih oblik usposablja-
nja. Usposabljanje samo pa bi morali se-
veda tudi posodobiti. Večkrat se občani
ne odzovejo vabilu na predavanja tudi za-
radi slabih predavateljev. Zaradi tega so
na seji predsedstva izrazili mnenje, da bi
morali imeti v Ljubljani center za uspo-
sabljanje predavateljev.

Na seji predsedstva so razpravljali tudi
o inovacijski dejavnosti. Po razpravi, y
kateri so dali vrsto predlogov in pri-
pomb, so sklenili, da bodo tej problema-
tiki namenili eno orvih sej občinskega
komiteja ZKS.
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